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Javna razprava
v KS
Clani predsedstva občinske konference so na
zadnji seji razpravljali o organiziranju javne
razpra^e o sistemu avtocest in obvoznice v
Ljubljani. Že v javni razpravi je treba pre-
seči drobne lastninske interese v prid inte-
resom širše družbene skupnosti. Javna raz-
prava mora bitl zlasti dobro pripravljena v
tistih krajevnih skupnostih, kjer bodo izvr-
šeni posegi v prostor zaradi graditve ceste.

Strokovnjaiki Zavoda za družbeni razvoj
Ljubljane in Republiške skupnosti za ceste
bodo na terenu samera krajanom tolmačili
prednosti nove ceste in sprejete »U« varian-
te. Obenem je tpotrebno že sedaj misliti na
spremljajoče objekte, servisne postaje ipd.,
saj trasa nove ceste ne bo mrtvi element.

Člani predsedstva so soglašali s progra-
mom dela koordinacijSkega odbora za vpra-
šanja naših delavcev na zaeasnem delu v tu-
jini, sprejeli poročilo o izvajanju dogovora
otočin ljubljanske regije o Skupnih vprašanjih
družbenega dogovora 1976— 1̂980, v letih 1976 j
in 1977. UgotovLli so itudi, da so občinske
zdravistivene skupnosti iprepočasne pri prevze-
mu obveznosti in odgovornosti ter da je bila
javna razprava o participaciji slabo priprav-
Ijena, saj so bile vse premalo poudarjene or-
ganiziranost zdravstvene službe im pravice do
zdravstvenega varstva.

Na posvetovanju s predsedniki in tajniki
fcrajevnih konferenc ipa je tekla beseda o or-
ganiziranju javne razprave o sistemu avto-
cest in obvoznice, oblikovanju potrošnišikih
svetov, ipripravah planov razvoja za obdobje
1981—1985 ter o akciji pri gradnji Poti spomi-
nov in tovarištva.


